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KRISTAU ESKOLA ETA AICE-IZEA PATRONALEK
NEGOZIAZIO MAHAIRA EKARRI DUTEN SOLDATA-

TAULAK ETA LANALDI MURRIZKETAK APLIKATZEKO
PROPOSAMENAK EZ DU AKORDIOAREKIN BAT EGITEN

Atzo,  apirilaren  10ean,  Bilboko  LHKn  Negoziazioa  Mahaia  izan  genuen  hitzarmena
berritzeko asmoz. Hala ere, patronalek ez zuten aurreko Mahaian hartutako konpromiso
bete, hitzarmenaren testuaren zirriborroa ekarri ez baitzuten. Beraz, ezin izan genuen
aurrera egin lan horretan. 

Bestalde,  soldata-taula  berriak  eta  lanaldi  murrizketak  ikasturte  honetan  aplikatzeko
proposamena ekartzeko exijitu genien STEILASetik patronalei aurreko bileran  eta hala
egin zuten. Baina, alde batetik, patronalek aurkeztutako tauletan akordioan sinatutako
igoerak ez zeuden aplikatuta kategoria batzuetan eta Hezkuntza Saileko finantziazioa
publikora lotu nahian, berriro ere. Bestetik, ikasturte honetarako proposatutako lanaldi
murrizketa eskasa zen, akordioan adostutakoa jaso gabe.

STEILASek  eta  gainontzeko  sindikatuek  ez  genituen  proposamenak  onartu.  Gauzak
horrela, eta hitzarmenaren testua ixten dugun bitartean, Kristau Eskola eta AICE-IZEA
patronalei  datorren  bileran,  apirilaren  17an,  akordioarekin  bat  egingo  lukeen  beste
proposamen bat  ekartzeko eskatu  genien.  Lansariak  eta  greba  bukaerako akordioko
beste edukiak  ikasturte honetan lehenbailehen aplikatzea ahalbideratuko lukeena, hain
zuzen ere.

Bukatzeko,  greba  bukaerako  akordioko  konpromisoei  eutsiz,  Eusko  Jaurlaritzari
enplegua  mantentzeko  eta  plantilak  gazteberritzeko  2020ko  urtarrilean  sinatu  zen
akordioa  indarberritzeko  asmoz  bilera  eskaera  gauzatzeko  eskaera  sinatu  genuen
sindikatuok  eta  patronalek.  Aste  honetan  bertan  Hezkuntza  Sailari  helaraziko  diogu
bilera eskaera hori.

STEILASetik  prozesua  arina  izan  dadin  Kristau  Eskola  eta  AICE-IZEA  patronalen
patxada eta utzikeria salatzen dugu. Berriro ere, zintzotasunez jokatzeko eta prozesua
gehiago ez atzeratzeko eskatzen diegu.

Jakinaren gainean izango zaituztegu.

Irakaskuntzan, STEILAS
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KRISTAU ESKOLA Y AICE-IZEA HAN TRAÍDO A LA MESA
DE NEGOCIACIÓN UNA PROPUESTA PARA APLICAR LAS

TABLAS SALARIALES Y REDUCCIONES DE JORNADA
QUE NO SE AJUSTA AL ACUERDO

Ayer, 10 de abril, en el CRL de Bilbao, tuvimos de nuevo Mesa de Negociación para
renovar el convenio. Sin embargo, las patronales incumplieron el compromiso adquirido
en la anterior Mesa al no aportar el borrador del texto del convenio. Por lo tanto, no
pudimos avanzar en esa labor.

Por otra parte, en la anterior reunión, desde STEILAS se exigió a las patronales  que
trajeran  una  propuesta  para   aplicar  este  curso  las  nuevas  tablas  salariales  y  las
reducciones de jornada. Y así lo hicieron. Sin embargo, en las tablas presentadas por
las patronales no estaban bien aplicados los incrementos firmados en el acuerdo y se
volvían a vincular, una vez más,  a la financiación del Departamento de Educación. Por
otro lado, las reduccines de jornada propuestas para este curso eran insuficientes, no
respetando lo firmado en el acuerdo.

STEILAS y el resto de sindicatos rechazamos las propuestas. Dadas las circunstancias,
y mientras cerramos el texto del convenio, pedimos a las patronales Kristau Eskola y
AICE-IZEA que trajeran para la próxima reunión,  el  17 de abril,  otra  propuesta  que
recogiera fielmente el acuerdo. Es decir, una que permitiera aplicar este curso y cuanto
antes las retribuciones y el resto de contenidos del acuerdo final de huelga.

Por último, respondiendo a los compromisos adquiridos en el acuerdo final de huelga,
sindicatos y patronales firmamos una solicitud de reunión con el Gobierno Vasco para
que reactive el acuerdo suscrito en enero de 2020 para el mantenimiento del empleo y
el rejuvenecimiento de las plantillas. Esta misma semana trasladaremos esta solicitud
de reunión al Departamento de Educación.

Desde STEILAS denunciamos la lentitud y dejadez de las patronales Kristau Eskola y
AICE-IZEA impidiendo que el proceso de renovación del convenio sea rápido. Una vez
más, les pedimos que actúen con honestidad y no demoren más el desarrollo del nuevo
convenio.

Os mantendremos informados/as.

Irakaskuntzan, STEILAS


